
Over De Cyclus van Leven en Dood – Een schitterende reis 

Het is een prachtig boek om achter de zin van het leven op Aarde te komen en al lezende te 

ontdekken dat er geen sprake is van een einde aan het leven, maar slechts een einde aan een 

tijdelijk verblijf in deze fysieke wereld.  

In dit boek wordt de hulp beschreven die we daarbij krijgen uit de hoogste sferen. 

 
Leesfragment 
 
Veel mensen die gevoeliger worden gaan hun huis opruimen, gooien dingen weg met akelige 
herinneringen. Energetisch wordt het dan steeds schoner, ook omdat zo’n opruiming vaak 
gepaard gaat met een grondige sopbeurt. Het opruimen van de zolder betekent ook een beetje je 
eigen bovenkamer schoonpoetsen. Het werkt zeer verruimend om oude, niet (langer) voedende 
energieën je huis en energieveld uit te sturen. Iedereen kent wel dit gevoel, de meeste mensen 
doen dat zo nu en dan, al zolang ze leven. 
Maar een voorjaarsschoonmaak als het gaat om relaties en energieverbindingen met andere 
mensen is wel even van een andere orde. Daarbij is overigens afstand van geen enkel belang, 
energiekoorden zijn niet aan afstand gebonden. 
Lichtoefeningen hebben al veel mensen geholpen om oude, niet voedende energiekoorden te 
verwijderen, zonder oordeel, in liefde. Ze hebben je misschien gediend, hoe negatief zo’n 
verbinding ook was. Misschien werd je wel heel sterk van zo’n verbinding en is dat nu niet meer 
nodig. Het is voldoende om je geestelijke helpers, de engelen, de meesters, aan te roepen en 
hen om hulp te vragen om in het hier en nu heel bewust alle niet-voedende energieverbindingen 
te verbreken. 
Diana Cooper beschreef enkele heel eenvoudige oefeningen om dit soort niet-gewenste 
verbindingen bewust te verbreken. Het maakt je bewust van dingen, waardoor je levensveld 
schoner en zuiverder kan worden en de taak die je je gesteld hebt om tot een totale uitzuivering 
te komen in hoge mate wordt vereenvoudigd. 
Alle mensen in de lichtsferen zijn zich heel erg bewust van de grote verandering die nu 
plaatsvindt. Het geboorteproces van de Aarde naar een hogere energie en trilling van de derde 
naar de vijfde dimensie. Iedereen werkt heel bewust aan de wording van de Aarde tot een 
lichtwereld. 
Juist onze negatieve ervaringen hebben ons uitermate bewust gemaakt. Het maakt dat we er 
helemaal voor gaan, omdat we met elke vezel van ons wezen bekend zijn met het kwaad en de 
liefdeloosheid op Aarde. Er hangt een sfeer van hoop en verwachting rond dit werk. Er wordt nu 
zoveel restkarma uitgewerkt door de mensheid. 
Velen nemen karmische resten van geliefden en familieleden, van verbonden zielen, op zich om 
uit te werken. Een daad van liefde naar de zielengroep, de monade en zichzelf. Hele groepen en 
landen werken nu versneld de resten van karma uit. In de nieuwe tijd zal er geen karma meer 
zijn. De mensen die niet mee kunnen of willen stromen naar die hogere dimensie zullen op een 
andere derde dimensie-planeet incarneren. Dat zijn mensen die nog behoefte voelen om macht 
en machtsmisbruik te beleven, zij zullen dat kunnen doen op die andere plaats. Er zijn voor 
bepaalde zielen galactische herstellingsoorden. Geen enkele ziel gaat ooit verloren. 
Alle zielen zullen ooit terugkeren naar de Albron van licht en liefde. We zien nu heel sterk de 
effecten van de zich vormende zogenaamde morfogenetische velden, die de Engelse 
wetenschapper Rupert Sheldrake zo mooi beschreef. Twintig jaar geleden geloofden relatief 
weinig mensen in reïncarnatie, maar nu zie je dat inmiddels geaarde besef overspringen op de 
massa. Nu, in deze tijd zijn meer mensen dan ooit bereid om dit denkbeeld te overwegen, te 
overdenken en in te voelen als mogelijkheid. Zo is dat met veel dingen van het veranderend 
bewustzijn. Helaas zie je dat ook vaak gebeuren met negatieve overtuigingen van een groep.’ 
De Raad van Karma zoekt altijd eerst naar de zachte weg om een ziel zijn lessen te laten leren 
en dat kan veel levens vergen. Iedere ziel kiest voor zijn eigen, unieke manier om zijn karma op 
te lossen. Maar omdat de mens van nature daar weinig energie in wil steken, blijft er toch vaak 
een hoop liggen. Men manoeuvreert behendig om de moeilijkheden en uitdagingen van het leven 
heen. Sommigen kiezen zelfs voor zelfdoding om aan de uitdagingen van het leven te ontkomen, 
maar daar los je dan niets mee op. Je zult dan terugkeren in een nieuw lichaam, om dezelfde 
lessen voor de ziel te leren. 



Nu de ‘grote verandering’ gaande is, kiezen zielen voor die versnelde weg. Mij is duidelijk 
geworden dat mijn Hogere Zelf dat graag wilde. Ik ondervind nu hoe heilzaam het is om die 
diepgewortelde liefdeloosheid uit te werken en ik kan nu nooit meer zeggen dat ik niet ‘weet’ wat 
ik aanricht. Ieder mens die met open hart durft te kijken naar zijn of haar eigen negatieve 
ervaringen in het leven, ziet misschien wat voor lessen er geleerd moeten worden. 
Echt helder worden die lessen pas veel later en ze zijn niet altijd met de linker hersenhelft te 
beredeneren. Wèl kun je je naar binnen keren en met de rechter hersenhelft invoelen wat het 
voor jou heeft betekend. Ergens in je kern is altijd het antwoord te vinden. 
Er zijn mensen die vóór het slapengaan om inzicht vragen, een vraag stellen en die leggen in de 
‘schoot der goden’, zoals zij dat noemen. De lichtwereld zal zo’n vraag altijd honoreren. Met 
dromen werken vergt wel wat oefening, maar een groeiend aantal mensen vindt zó hun 
antwoord. Ze worden dan wakker met een helder ‘weten’. 
Anderen vinden hun antwoord in een stil gebed of meditatie. Het maakt niet uit op welke manier 
je jouw antwoord vindt. Maar het allermooiste is het om dit te doen vanuit je eigen kracht, 
onafhankelijk van een menselijk tussenpersoon. Die tijd ligt nu achter ons. Men wordt nu 
geïnspireerd om het zelf te doen, in de eigen kracht te gaan staan en vandaar uit innerlijk de 
antwoorden op levensvragen te krijgen. Zo blijft het levensveld schoon en komt er geen energie 
en eigen interpretatie van een ander persoon tussen. 
Vertrouw erop, ieder mens kan dit leren. Ieder mens draagt dit vermogen in zich, we zijn alleen 
die verbinding kwijtgeraakt in de loop der tijden. We zijn nu terug op weg naar het leren leggen 
van verbinding, het behoort eenieder toe.’ Ook jij weet na het lezen van dit boek precies wat je te 
doen staat op dit moment in je leven. Dat geeft rust, duidelijkheid en vooral: kracht. 
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